
 בדיקות קרינה בקמפוס

  

 שלום חברים

  

לאחרונה   למגינת ליבנו, תחלואה ממאירה הינה גם מנת חלקם של חברי סגל.
פנו מספר חברים וביקשו לבדוק אם רמת הקרינה בקמפוס עומדת בסטנדרטים 

בטיחותיים, ובכך לשלול את האפשרות שהתחלואה נגרמה בעקבות רמת קרינה 
 חריגה.

פניתי אל מר ברוך מרזן, סן נשיא למנהל ומנכ"ל, והוא נענה ברצון לשתף אותנו 
מצ"ב בזה דו"ח בדיקה שנשלח על   במידע המצוי בידו תוך שקיפות מלאה.

רמות קרינה בקמפוס  2013הדו"ח הינו של חברה חיצונית שבדקה בשנת   ידו.
הבדיקה מאד   ח,כפי שתוכלו להיווכ  .WI-FIהנובעות מאנטנות סלולאריות ו 

משמעית שרמות הקרינה עומדות -מקיפה ויסודית וקובעת בצורה חד
 בסטנדרטים מקובלים.

מאחר והבדיקה המדוברת לא כללה את כל מקורות הקרינה האפשריות, 
בנוסף ביקשנו   ביקשנו לקבל מידע על קיומן, או העדרן, של בדיקות נוספות.

נציגי הסגל ואנשי המנהל האחראים  שלאחר סיום קבלת החומר יתקיים דיון בין
 הובטח לנו שכך יעשה.  לנושא.

 נעדכן אתכם עם סיום תהליך הבדיקה.

  

 בברכה

 אודי מקוב

   בשם הוועד.

 


